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Styrets kommentar 
Pandemien preget fortsatt store deler av 2021 

og med det planlagte aktiviteter og arbeidsform 

i styret. Fysisk årssamling måtte fortsatt utset-

tes og det ble i stedet gjennomført digitalt års-

møte med en kortere faglig del over en dag i 

mars. Mye ressurser har gått med til planleg-

ging og endring av samlinger som allikevel ikke 

kunne gjennomføres. Mot slutten av året be-

gynte vi endelig å se slutten på nedstengingen 

og fikk ny tro på at det våren 2022 endelig 

kunne bli en ny fysisk samling av den kommu-

nale anskaffelsesfamilien! 

 

Vi har allikevel gjennomført mye og samtidig 

lært oss alternative nye arbeidsformer og må-

ter å gjennomføre aktiviteter og kompetanse-

formidling. KSI Minikurs på ulike tema i we-

binarform har blitt en suksess og vil nok inngå 

som en del av tilbudet også fremover.  

 

Styret fikk heldigvis muligheten for å møtes fy-

sisk ved et par anledninger. Det styrker samar-

beidet å kunne møtes fysisk og bli bedre kjent 

med hverandre. Det er noen dimensjoner ved 

det som digitale møter ikke kan gjenskape. 

Samtidig kan digitale møter være effektive, 

tidsbesparende og bra for miljøet ettersom sty-

ret totalt har lange reiseveier for å kunne tref-

fes. I denne situasjonen har vi i stadig mindre 

grad skilt på møtedeltagelse for styremedlem-

mer og varamedlemmer. Tidligere har alle møt-

tes til en felles førstesamling og deretter har 

varamedlemmene kun møttes ved forfall av sty-

remedlemmer. Vi erfarer at styrearbeidet er 

mer preget av en kontinuerlig prosess enn av 

behandling av enkeltsaker. Det er derfor ut-

fordrende for varamedlemmer å gå inn og ut av 

prosessen. Vi vil derfor foreslå for årsmøtet å 

vurdere en utvidelse av antall styremedlem-

mer, samtidig som det ikke velges varamedlem-

mer til styret.   

 

 
1 https://www.anbud365.no/regelverk/profesjonelle-inn-

kjopsmiljoer-bygges-gjennom-kompetanseheving/ 

Styret og sekretariatet har jobbet med ny sam-

handlingsavtale med KS der ett av hovedmå-

lene er å frigjøre mer tid til det interessepoli-

tiske arbeidet og medlemsoppfølging gjennom 

å effektivisere administrativt arbeid og arrange-

mentsstøtte. Økt synlighet og involvering innad 

i KS og i forhold til det offentlige anskaffelses-

miljøet er også prioritert.     

 

Styret og sekretariatet har ivaretatt det interes-

sepolitiske arbeidet og deltatt på ulike arenaer 

og ivaretatt kommunenes interesser innenfor 

anskaffelsesområdet også i 2021. Dette opp-

summeres avslutningsvis i årsrapporten.  

 

For veien videre så påhviler det oss alle gjen-

nom de kommunale anskaffelsene et stort an-

svar for raskt å realisere høyst nødvendige bæ-

rekraftmål. Samtidig skal vi håndtere en urolig 

verden med stadig mer usikker råvaretilgang, 

vanskeligere produksjons- og transportforhold. 

Leveransesikkerhet og beredskap blir derfor 

igjen mer aktuelt.     

 
Det har vært flere medlemssaker hvor resulta-
tet av vårt arbeid har resultert i mediaoppslag. 
KSI har for eksempel argumentert for at profe-
sjonelle innkjøpsmiljøer bygges gjennom kom-
petanseheving der anskaffelsene faktisk skjer, 
når andre interessepolitiske krefter har frem-
snakket sentralisering av kommunale anskaffel-
ser som eneste løsning for kompetanseheving 
og profesjonalisering av offentlige anskaffel-
ser.1 Denne årsrapporten oppsummerer styrets 
hovedaktiviteter i 2021. 
 

Samhandlingsavtale og  
handlingsprogram 
KSI Årssamling 2021 vedtok viktige endringer i 
Handlingsprogrammet som har ført til gode end-
ringer i arbeidsoppgavene til styret og KSI sekre-
tariatet. KSI har nå myndighet til å jobbe mer in-
teressepolitisk og bruke mer tid på å delta i na-
sjonale arbeidsgrupper og utvalg for å drive An-
skaffelsesfaget videre. Styret har brukt 2021 til å 

 

https://www.anbud365.no/regelverk/profesjonelle-innkjopsmiljoer-bygges-gjennom-kompetanseheving/
https://www.anbud365.no/regelverk/profesjonelle-innkjopsmiljoer-bygges-gjennom-kompetanseheving/
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jobbe mye med de interne rutinene for å fri tid 
og ressurser fra rene administrasjonsoppgaver 
til mer utadrettet arbeid. Styret har også jobbet 
med å tilpasse KS/KSI samhandlingsavtale til de 
nye målene i KSI Handlingsprogram. Den nye 
samhandlingsavtalen ble ferdig rundt årsskiftet 
2021/2022 og vil bli godkjent og tre i kraft i løpet 
av våren 2022. 
 
Fokusområdene i KSI handlingsprogram er:  
▪ Ressurser 
▪ Kunnskap 
▪ Rammeverk 
▪ Verktøy 
▪ Samarbeid 
 

KSIs styremedlemmer  

 
 

Tommy Hestem  
styreleder KSI 
Asker kommune  
Foto: Hagen, Ålesund 

 

  

 

Rita Endresen 
nestleder KSI 
Værnesregionen 
Foto: Eir-Jørgen Bue 

 

  

 

Jorid Bye  
styremedlem KSI 
Trondheim kommune 
Foto: M. Stålaker  

  

 

Kine Rustad Kristensen 
styremedlem KSI 
Fredrikstad kommune 
Foto: Per Kristian Lie Løwe 
 

  

 
 

Varamedlemmer 

Øyvind Takle 
varamedlem til styret i KSI 
Grimstad kommune 
Foto: Privat 

 

  

 
 

 
 

 

Jorunn Birkeland 
varamedlem til styret i KSI 
Gjesdal kommune 
Foto: Hagen, Ålesund 

 

Camilla Holm Nilsen 
varamedlem til styret i KSI 
Arendal kommune 
Foto: Privat 
 

Joakim Haugen Finsås 
varamedlem til styret i KSI 
Vefsn kommune 
Foto: Privat 

  

Organisasjon  
KSI er organisatorisk tilknyttet KS Advokatene. 
Advokatene er direkte underlagt administre-
rende direktør i KS. 

 
Økonomi 
Regnskapet viser en overføring av overskudd fra 
2021 på 306.463kr til 2022. Vi har på tross av 
gjentatte utsettelser på grunn av smittevern-
hensyn i sammenheng med Covid-19 pande-
mien, klart å fullføre KS Sertifiseringskurs for 
både 2020-kullet og 2021-kullet sammen med 
KS advokatene. Kursene har gitt et godt over-
skudd og har ført til en inntekt på 382.283kr for 
KSI for 2020 og 345.865kr for 2021. Vi hadde en 
større overføring på hele 649.738 kr fra 2020 til 
2021. Dette var på grunn av at vi måtte utsette 
modul III av KS Sertifiseringskurs til 2021 og vi 
kunne derfor ikke gjøre opp fordeling av over-
skudd til KS Advokatene før i årsoppgjøret for 
2021. Årets regnskapsoverskudd er derfor til-
bake på et sunt nivå som viser at vi har hatt litt 
mindre reisekostnader enn forventet da pande-
mien dessverre også dette året førte til redusert 
møtevirksomhet.  
 

Styremøter 
Det er avholdt 6 digitale og 2 fysiske styremøter 
i 2021. Styret ønsket å holde et styremøte i må-
neden, der vi håpet på at hvert 3. styremøte var 
fysisk. Dette klarte vi ikke å gjennomføre på 
grunn av pandemien. Vi endret også på invita-
sjonen til møtedeltagelsen til å også omfatte va-
ramedlemmer på alle styremøter, siden de 
fleste styremøter er digitale og reisekostnader 
og arbeidstiden som går bort i reising, derfor 
holdes nede gjennom deltagelse via TEAMS. Sty-
ret har utarbeidet en matrise som forenkler for-
delingen av saker mellom styremedlemmene ut 
fra hvem som er kategoriansvarlig og som derfor 
følger tettere saker innenfor sine ansvarstema 
der de har sin kompetanse- og interessetyngde. 
 

Årssamling og Kurs  
Digital KSI Årssamling 
KSI skulle arrangert sin årssamling i Ålesund, 
men på grunn av pandemien var det risiko for at 
vi måtte utsette også Årssamlingen for 2021. Vi 
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valgte derfor å gjennomføre en redusert KSI Års-
samling der vi hovedsakelig holdt et KSI Årsmøte 
med valg og etterpå inviterte til en halvtimes 
faglig juridisk innlegg fra KS Advokatene. Delta-
gelsen var likevel stor og vi hadde hele 44 stem-
meberettigede medlemmer med på Årsmøtet.  
 
KS Sertifiseringskurs er fortsatt like populært. I 
løpet av 2021 har vi fullført kurset med samling 
tre for 2020-kullet for til sammen 62 deltagere. 

Vi holdt samtidig kursets tre samlinger for 

2021-kullet som hadde til sammen 61 deltagere. 

Vi er da oppe i hele 775 deltagere som har del-
tatt på KS Sertifiseringskurs i løpet av kursets 14 
år. Kurset har blitt en institusjon i Norges utdan-
ning innen offentlige anskaffelser med fullboo-
ket kurs etter bare to uker og lange ventelister 
hvert eneste år. Kurset er på hele 8 dager, 2 sam-
linger med 3 dager og 1 samling på 2 dager. Det 
følger SOA fagplan2 og inneholder de viktigste 
anskaffelsesfaglige tema. Deltakere gir stadig 
meget god tilbakemelding i evalueringene, men 
ønsker enda mer tid til gjennomgang, spørsmål 
og svar. 
 
KS Anskaffelsesseminar 2021 
Seminaret ble avlyst grunnet Covid-19.  
 
KSI Minikurs 
KSI prøvde ut ett nytt tilbud til våre medlemmer 
i løpet av 2021. KSI Minikurs er et gratis tilbud 
der kun KSI-medlemmer har tilgang til å delta. 
Minikurset er ment å gi kort informasjon om ak-
tuelle tema i maks 1,5 time. Arrangementet skal 
være digitalt og er ment å være ferskvare. Med 
andre ord blir ikke opptaket liggende på KSI sine 
sider over lenger tid, men slettes etter noen 
uker. KSI slipper derfor større utgifter til leveran-
dører og teksting/klipping av digitalt opptak et-
ter UU-regler. KSI ønsker å fortsette arbeidet 
med disse små frokostmøtene også i 2022. 
• 14.06.2021 Ny tolkelov 

• 24.09.2021 StartOff 

 

 
2 Sertifiseringsordning for Offentlige Anskaffelser (SOA) 
har en bredt faglig omforent fagplan som administreres av 

Direktoratet for forvaltning og økonomistyring (DFØ). 

Link: https://anskaffelser.no/innkjopsledelse/kompetanse-

heving-soa 

Andre sentrale aktiviteter  
KSI/KS bidrar til å fremme medlemmenes inter-
esser på en rekke arenaer.       
 
Her følger en oversikt over de viktigste i 2021.  
 
Eksterne møter/nettverk: 

• Samarbeidsmøter mellom KS/KSI og DFØ3 

• SOA (Sertifiseringsordningen for Offentlige 

Anskaffelser) sin arbeidsgruppe / faggruppe 

• Deltagelse i DFØ sin arbeidsgruppe som lan-

serte SOA samfunnsansvar i november 2021 

• Deltagelse på IKT-Norges anskaffelseskonfe-

ranse 2021 

• Deltagelse i komitearbeidet hos Standard 

Norge SN/K-585 Offentlige anskaffelser 

• Utvikling av veileder for anskaffelser av tol-

ketjenester i regi av IMDi4 

• Arbeidsgruppe KS vedrørende anskaffelser 

og smittevernutstyr knyttet til koronapan-

demien 

• Etterfølgende arbeid i samarbeid med DFØ 
for videreføring av funnene i NFD sin rap-
port om innkjøpssamarbeid innenfor kom-
munesektoren. 

• OsloMet sin læringsarena for bærekraftig 
matvarekjøp 

• Ny tid – Ny regjering. Hvilke føringer får 
Hurdalsplattformen for anskaffelsesfaget 
fremover? Juridisk morgenkaffe med NHO 
og Arntzen de Beshe 

• Deltar ved KS Region Vest/Sør i innovative 
anskaffelser (samarbeid KS/LUP5) 

• Leverandørutviklingsprogrammet og delta-
gelse i deres partnerprogram 

• Arbeidsgruppe hos Miljømerking ved lanse-

ring av ny veileder til bruk av merkeord-

ninger i offentlige innkjøp 

3 DFØ (Direktoratet for forvaltning og økonomistyring) 
4 IMDi (Integrerings- og Mangfoldsdirektoratet), under-

lagt Kunnskapsdepartementet 
5 Leverandørutviklingsprogrammet (LUP) 

https://anskaffelser.no/innkjopsledelse/kompetanseheving-soa
https://anskaffelser.no/innkjopsledelse/kompetanseheving-soa

